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I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Naalakkersuisoq for boliger har udtalt at huslejebetalinger skal nedsættes, hvornår er 

planen for huslejenedsættelsen. 

2. Under formandsdebatten udtalte Naalakkersuisoq for boliger at ved og fjerne 

kapitalafkast skal huslejen nedsættes, såfremt man fjerner kapitalafkast, hvor mange 

penge drejer det sig om. 

3. Hvordan skal man dække den mistede kapitalafkast?  

(Medlem af Inatsisartut, Hans Enoksen, Naleraq) 

 

 

Begrundelse: 

Under formandsdebatten udtalte Naalakkersuisoq for boliger at ved og fjerne kapitalafkast skal 

huslejen nedsættes. Ovennævnte spørgsmål er på baggrund af formandsdebatten i landstingssalen. 

 

Jeg søger om at modtage svar inden for 10 arbejdsdage. 

  


